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ماجرای سرو عدس پلو 
در اردوی وزنه برداری چه بود؟

کمــپ  سرپرســت 
وزنه بــرداری می گوید: اینکه 
گفته شــده کوکو سبزی در 
اردو داده شــده اصلا درست 
نیســت و عدس پــول هم با 
درخواست خود کادرفنی بود.
شــاکری در گفت وگو با 
برخواه  اینکه  دربــاره  فارس 
گفته اســت دو ماه پیش مشکل اردو را به علی مرادی گفته بودیم عنوان کرد: 
بله او دو ماه پیش مشــکلات را گفته و با مــرادی هم صحبت کرده بودیم. او 
درخواست هایی را داده بود که ما هم انجام دادیم، فقط تنها چیزی که از لیست 
برخواه انجام نشــده بود جکوزی بود. جکوزی هم به خاطر اینکه خراب شــده 
بود و باید در سامانه ثبت می شد، یک مقدار طول کشید که درست شود، البته 
الان افرادی در حال تعمیر آن هستند و فکر کنم تا دو سه روز آینده مشکلش 

برطرف می شود.
سِرو عدس پلو با درخواست کادرفنی بود

کوکو سبزی اصلا نداشتیم
وی در مورد اینکه گفته می شــود تغذیه در اردو در حد فاجعه بوده اســت، 
گفت: من نمی دانم این صحبت هایی که می شود بر چه اساسی است، اما خودم 
هر روز به اردو سرکشــی می کردم و نمی دانم بچه ها چه تغذیه ای می خواهند. 
آنهــا گفته بودند کوکوســبزی و عدس پلو به ما می دهنــد، اما من هر چقدر 
در فاکتورها بررســی کردم، در قراردادی که با آن رســتوران داشــتیم اصلا 

کوکوسبزی وجود نداشت. 
عدس پلو هم بود آن هم به خاطر درخواســت خود مربیان بود. ماهیچه هم 
در  غذاها وجود داشت اما برخی اوقات به دلیل اینکه شاید ماهیچه خوب وجود 
نداشته باشد آشپز چلوگوشت درســت می کند. البته اینها مسائلی نیست که 
باید بازگو شود و اینکه یکبار بچه ها بگویند و یکبار ما چیزی درست نمی شود.

مکمل ها را از هرجایی نمی توانیم بخریم
سرپرســت کمپ تیم های ملی عنوان کــرد: من هم خودم یک زمانی جای 
همین بچه ها بودم و وزنه می زدم، الان هم هر کاری از دســتمان بربیاید برای 
آنهــا انجام می دهیم، چون همه برای وزنه برداری تلاش می کنیم. خود من هر 
درخواستی داشته باشــیم خود رئیس فدراسیون مهیا می کند. بحث مکمل ها 

مطرح شد و ما از هر جایی نمی توانیم مکمل تهیه کنیم. 
بازرس وزارت ورزش به ما گفت چرا همیشــه از یکجا خرید می کنید و این 
اشکال دارد و ما هم گفتیم از کسی می گیریم که مورد تأیید و سالم باشد، چون 

مکمل های ناسالم در بازارها زیاد است.
چرا وضعیت اردوی شمال را نمی گویید؟ 

شــاکری در مورد اینکه بچه ها معتقدند اردوها از قبل هم شــرایط خوبی 
نداشــت و این بار دیگر نتوانســتند ادامه دهند، گفت: ملی پوشان چرا اردوی 
شــمال را نمی گویند که هیچ چیز کم و کسر نبود و در بهترین شرایط برگزار 
شــد. بحث آب معدنی مطرح می شود، ما هم سعی کردیم تمام این مسائل را 

رعایت کنیم.
الان بیشــتر آب معدنی ها همین آب شــرب و آشامیدنی است که از لوله ها 
می آید. کولرها یک هفته خراب بود که به خاطر سوراخ بودن دیگ بود و تقصیر 
فدراســیون و تأسیسات ورزشگاه آزادی هم نبود، اما نکته اینجاست که بچه ها 
کدامیک از این موارد را به صورت مکتوب نوشتند و به رئیس فدراسیون دادند.

 قرار بود همان روز مرادی با بچه ها صحبت کند
اما آنها اردو را ترک کردند

وی ادامــه داد: روزی کــه آنها اردو را ترک کردند، مــرادی به خاطر فوت 
بچه خواهرش ظهر از بهشــت زهرا به فدراسیون رسیده بود و قرار بود با بچه ها 
صحبت کند، اما متأســفانه دیدیم بعد از صرف ناهار، آنها اردو را ترک کردند 
و نمی دانیم چه اتفاقی افتاد؟ اگر صبر می کردند و با مرادی صحبت می کردند 

خیلی از مسائل حل می شد.
برخواه کم لطفی کرده است

وی در مورد اینکه برخواه گفته اســت مسئولان فدراسیون همکاری ندارند، 
گفــت:  این کم لطفی برخواه بوده اســت چون همه کارمنــدان در حال تلاش 
هستند. در مجموع بچه ها باید خواسته های خود را به صورت مکتوب بنویسند. 
باید این را هم در نظر بگیریم یک دفعه یا یک شبه همه مسائل را نمی شود حل 

کرد. باید با صبوری جلو برویم.
دیگر کنسرتی در سالن وزنه برداری برگزار نمی شود

سرپرست کمپ تیم های ملی وزنه برداری در مورد اینکه برگزاری کنسرت ها 
باعث اعتراض ملی پوشان شده است، گفت: سالنی که برای برگزاری کنسرت ها 
اجاره داده شــده به پایان رســیده و علــی مرادی هم گفته اســت که دیگر 

نمی خواهیم اینجا کنسرت برگزار شود.
قبل از آن هم به خاطر قراردادی بوده که بســته شــده و ما نمی توانستیم 

زیر قرارداد بزنیم، اما در مجموع دیگر قرار نیست کنسرتی آنجا برگزار شود.

حضور دو ملی پوش در پرسپولیس قطعی شد
انتقالات  و  نقــل  فصــل 
دوره  دومیــن  و  بیســت 
در  برتر  لیــگ  رقابت هــای 
شــرایطی روزهای نخســت 
را ســپری می کند که  خود 
حضور در جام جهانی فرصت 
را برای جذب چند ملی پوش 
توســط پرســپولیس فراهم 

کرده است.
به گزارش  مهر، بازگشت کاروان تیم ملی فوتبال ایران از اردوی قطر باعث 
شــد تا صحبت درباره نقل و انتقالات مربوط به شــاگردان دراگان اسکوچیچ 
به ســوژه اصلی اهالی فوتبال تبدیل شود. لژیونرهای ملی پوش ایران همچون 
سعید عزت الهی با وجود داشتن پیشنهاداتی از لیگ برتر ایران همچنان علاقه 
به حضور در خارج از کشور دارند تا در سال منتهی به جام جهانی ۲۰۲۲ قطر 
به روند فوتبالی خود ادامه دهند. در این بین تعدادی از بازیکنان تیم ملی نیز 
با حضور در لیگ داخلی مشــتریانی را برای خود دارند تا تبدیل به ستاره های 

نقل و انتقالات تابستانی شوند.
میلاد ســرلک با وجود داشــتن پیشنهاد از کشــور امارات رضایت خود را 
برای ماندن در پرســپولیس اعلام کرده است. او نمی خواهد در فصلی که جام 
جهانی قطر برگزار می شود شرایط ایده آل خود در جمع شاگردان یحیی گل 
محمدی را از دست بدهد. از این رو دو فصل دیگر با پرسپولیس قرارداد امضا 
می کند. همچنین ســروش رفیعی هافبک فصل گذشته سپاهان اصفهان نیز 
تمام مذاکرات خود برای بازگشت به پرسپولیس را انجام داده است تا احتمال 

حضور او نیز در جمع سرخپوشان پایتخت افزایش پیدا کند.
ســعید صادقی هافبک فصل گذشــته گل گهر ســیرجان نیــز با وجود 
پیشــنهادات ســنگین مالی از چند تیم لیگ برتری اولویت خود را حضور در 

لیگ های حاشیه خلیج فارس اعلام کرده است. 
خط میانی تیم ملی ایران با ادامه حضور وحید امیری، مهدی ترابی، میلاد 
ســرلک و سروش رفیعی در پرســپولیس رنگ کاملًا پرسپولیسی می گیرد تا 
یحیی گل محمدی در کنار بازیکنانی همچون سیامک نعمتی، احسان پهلوان، 
کمال کامیابی نیا و امید عالیشــاه با چالش اســتفاده از این تعداد هافبک در 

ترکیب اصلی روبرو شود.
اما با رســیدن به توافقات نهایی به نظر می رســد باید مدافع فصل گذشته 

سپاهان را پرسپولیسی بدانیم.
بعد از جذب چند بازیکن حالا باشــگاه پرســپولیس بــه دنبال در اختیار 
گرفتن گئورگی ولسیانی، بازیکن گرجستانی تیم سپاهان است تا روند خرید 

سرخ پوشان از تیم زردپوش دیار زاینده رود همچنان ادامه داشته باشد.
مذاکرات باشگاه پرسپولیس با ولسیانی روند خوبی داشته و به نظر می رسد 
توافقات نهایی برای جذب این بازیکن به دســت آمده است. در همین رابطه 
باشگاه پرسپولیس پیش قرارداد مدنظر خود را                            برای ولسیانی که این روزها در 
گرجستان حضور دارد، ارسال کرد تا این مدافع با امضا کردن آن پرسپولیسی 

شدن خود را                            رسمی کند.
در صورت جذب ولســیانی اما همچنان باشگاه پرسپولیس به دنبال جذب 
بازیکن اســت و به نظر می رســد در روزهای آتی بازیکنان دیگری با پیراهن 

سرخ این باشگاه عکس یادگاری بگیرند.

نگاه

خبر

سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی کشورمان 
در حالــی اردوی تیم ملی را تــرک کرده که 
مشخص نیســت این رفتن بازگشتی به دنبال 

دارد یا خیر؟
به گزارش فارس، »کناره گیری محمد بنا از 
تیم ملی کشتی فرنگی« شاید مهمترین خبر 
کشتی بود که در رسانه ها منتشر شد اما شاید 
این موضــوع برای علاقمندان بــه ورزش اول 
کشور که از سالها قبل پیگیر این رشته هستند، 
قهر و آشــتی های بنا اتفاق جدیدی نباشــد و 
خیلی ها امیدوار به بازگشت آقای خاص باشند.

رفتن بنا این بار متفاوت از قبل
اگرچه محمد بنا رفت و برگشت های خود را 
به تیم ملی کشتی کتمان نمی کند اما رفتن بنا 
این بار با دفعات قبلی بسیار متفاوت است؛ نه 
خبری از قهرمانی جهان و المپیک بود )المپیک 
لنــدن( و نه خبری از چالش با فدراســیون و 
شکست )المپیک ریو(. همه شرایط و امکانات 
فراهم بود، برنامه ریزی ها هم برای چرخه نهایی 
انجام شــده تا ترکیب تیم ملی برای مسابقات 
جهانی مشــخص شــود اما به یک باره بعد از 
بازگشــت تیم ملی از قزاقستان و قهرمانی در 
جام تورلیخانوف ورق برگشــت و دیگر خبری 

از محمد بنا نبود.

آقای خاص: خسته ام!
اردوهای تیم ملی کشتی فرنگی از یکشنبه 
آغاز شــد، اســامی فرنگــی کاران اعزامی به 
تورنمنت رنکینگ دار ایتالیا هم مشخص شده 
اما بنا در اردوهای تیم ملی حاضر نشــده و به 
تماس و پیام های مســئولان فدراســیون هم 

پاسخی نداده است.
تنها چیزی که از سرمربی تیم ملی کشتی 
فرنگی کشورمان نقل شده این است که او گفته 

خسته است!
محمد بنا که در این ســال های اخیر مدت 
طولانی در اردو بوده بارها این موضوع را مطرح 

کرده که به خاطر کشــتی از فرزند ۳ ساله اش 
دور مانده و خیلی محدود در تعطیلی تمرینات 

می تواند او را ببیند. 
شاید یکی از دلایلی که عنوان شده محمد 
بنا قصد ندارد با تیم ملی همکاری کند همین 

موضوع باشد.

فرصت ۳ ماهه و حساس برای سرمربی
حالا فقط زمان ۳ ماهه به مسابقات جهانی 
صربســتان باقی مانده و در غیاب روسیه این 
شــانس برای ایران وجود دارد که بر ســکوی 
قهرمانی بایســتد.  ســرمربی تیم ملی کشتی 
فرنگی کشورمان الان رسالت سنگینی بر دوش 
دارد اما باید دید این رفتن بنا بازگشــتی هم 
دارد یــا خیر؟ آیا ســرمربی تیم ملی همچون 
گذشــته می تواند ســختی ها را کنار بگذارد و 
دوباره در کنار تیم ملی باشــد یا اینکه این بار 
رفتن آقای خاص همیشگی است؟ موفقیت های 
کشتی فرنگی ایران در المپیک لندن، مسابقات 
جهانی نروژ، المپیک توکیو و ... فراموش نشدنی 
اســت به همیــن دلیل حتی بعــد از اتفاقات 
عجیب المپیک ریو و گریه های ســرمربی تیم 
ملــی، باز هم با تغییرات در راس فدراســیون، 
مسئولان ســراغ بنا رفتند. این مربی در طول 
این ســال ها تمام زندگی خود را برای کشتی 
گذاشــته و حمایت های مادی و معنوی زیادی 
هم از کشتی گیران داشته است، حالا باید دید 
آیا فرنگی کاران می توانند دوباره آقای خاص را 
کنــار خود ببینند و بر قله افتخار بایســتند یا 
فدراسیون باید دنبال مربی دیگری در کشتی 

فرنگی باشد؟

سرمربی تیم ملی ایران انتقادها از تیمش برای شکست 
در بازی با الجزایــر را منصفانه نمی داند و می گوید تیمش 
به جــام جهانی صعود کرده و حــق دارد در یک بازی هم 

اشتباه کند.
بــه گزارش ایســنا، دراگان اســکوچیچ، پــس از اتمام 
اردوی تیم ملی ایران و بازگشــت به تهران، در فرودگاه امام 
خمینی )ره( پاسخگوی ســوالات خبرنگاران بود و با انتقاد 
از برنامه ریزی فدراســیون فوتبال برای تیمش گفت: راضی 
نیستم. قرار بود سه بازی کنیم اما یک بازی انجام شد. مقابل 
الجزایر در نیمه اول خوب نبودیم ولی در نیمه دوم کارمان 
بهتر شد. اشتباهاتمان بچگانه بود. به الجزایر تبریک می گویم 

اما به نظرم ما به خودمان باختیم. حریف ما را نبرد.
وی دربــاره با بیان اینکــه برنامه خــود را برای پنجره 
بازی های ملی به این فدراســیون ارائه کرده و درخواســت 
کرده آن را پیگیری کنند، گفت: اجازه نمی دهم این مسائل 
تکرار شــود. در قطر مشکلاتی مانند بد بودن زمین تمرین 
داشتیم که کار برای بازیکنان سخت کرده بود. باید به آینده 
نگاه کنیم چون گذشته تمام شده و چیزی عوض نمی شود. 
بازیکنانم در این پانزده روز خیلی خوب کار کردند و مشتاق 

بودند که این نکته مثبت اردو بود.
ســرمربی تیم ملی ایران درباره صحبت های او و سردار 
آزمون گفت: یک مسئله خصوصی بود. با بازیکنانم صحبت 
می کنم. این مســئله عادی اســت که مربــی با بازیکنش 

صحبت کند.
اســکوچیچ در واکنش به انتقادها بعد از باخت ایران به 
الجزایر گفت: انتقادات همیشه هستند اما من همیشه اول 
خودم را نقد می کنم. در نظر داشته باشید که مقابل الجزایر، 
۵ بازیکن را نداشــتیم که بعضــی از این نفرات خیلی مهم 
بودند. دو مدافع وسط و وحید امیری غایب بودند. البته این 
همه انتقاد برای شکســت در یک بازی دوســتانه منصفانه 
نیســت؛ وقتی که ســریعترین صعود را به عنوان یک تیم 

آسیایی به جام جهانی داشتیم.
سرمربی تیم ملی درباره میدان دادن به نورافکن در پست 
دفاع وسط گفت: این مسئله در حوزه اختیارات مربی است. 
من ســرمربی هستم و تصمیم می گیرم. من همان مربی ای 
هســتم که تیم را در حال حــذف از مرحله مقدماتی جام 
جهانی تحویل رفتم. مــا الان به جام جهانی صعود کردیم 
و بازیکنانم حق دارند یک بازی بد هم داشــته باشند. وقتی 

می بریم همه برده ایم و وقتی می بازیم همه بازنده ایم.
او درباره اشــتباهات امیر عابدزاده نیز گفت: اسم بازیکن 
خاصی را نیاورید. وقتــی یک تیم می بازد، همه بد بوده اند. 
مشــکلاتمان را می دانیم. تیم را به خوبی می شناسم. زمان 
زیادی برای آماده سازی داریم و از آینده استفاده می کنیم.

اسکوچیچ درباره انتقادها از او برای رد کردن بازی دوستانه 
با اروگوئه تصریح کرد: ۲۲ ساعت پرواز برای انجام یک بازی 
دوستانه در اروگوئه طبیعی است؟ این مسئله نرمال نیست. 

او درباره برنامه آماده ســازی مدنظر خود نیز اظهار کرد: دو 
ماه پیش برای بازی با بهترین تیم ها درخواست دادم. چیزی 
که خواستم شبیه ســازی بازی هایی بود که در جام جهانی 
قرار است داشــته باشیم. بازی با کانادا و اکوادور و یک تیم 
دیگر که این برنامه به نتیجه نرســید. در مورد اروگوئه هم 

باید بگویم که اگر دوست دارید با برزیل، آرژانتین و اروگوئه 
بازی کنید، از شما متشکرم اما نه اینکه برای یک تک بازی 
به آنجا برویم. اگر اردوی کانادا برگزار می شد من خوشحال 
بودم چون دو بازی برگزار می شد مقابل کانادا و اکوادور و من 

درخواست داشتم بازی سوم هم آنجا باشد.

باشگاه تراکتور از ورود قربان بردیف به ایران برای مذاکره 
با این باشگاه خبر داد. به گزارش »ورزش سه«، در حالی که 
مذاکره تراکتور با ارطغرل ساغلام به نتیجه نرسید، مسئولان 
این باشگاه ســراغ دو گزینه اروپایی رفتند و حالا مذاکرات 
با قربان بردیف روســی به شکلی پیش رفته که او به ایران 
خواهد آمد. بردیف ۶۹ ســاله فصل گذشته هدایت غیرت 
قزاقستان را بر عهده داشت اما دوره درخشان سرمربیگری 
وی در سوپرلیگ روســیه و روی نیمکت روبین کازان رقم 
خــورد؛ جایی که موفق شــد این تیم را دو بــار به عنوان 
قهرمانی برســاند. او همچنین مدتی سرمربی رستوف بود 
و توانســت این تیم را به ســوی نایب قهرمانی لیگ روسیه 
هدایت کند. نکته جالب اینکه ســعید عزت اللهی و سردار 

آزمون شاگرد بردیف بودند.
او سه بار در لیگ قهرمانان اروپا سرمربیگری کرده و یکی 
از مربیان شناخته شده روسیه محسوب می شود. مذاکرات 
تراکتور با بردیف در ایران انجام می شود و اگر اتفاق خاصی 

رخ ندهد، او سرمربی تراکتور خواهد شد.
نهمین سرمربی خارجی تاریخ تراکتور

باشگاه تراکتور پیش از خصوصی شدن و طی حدود نیم 
قرن خیلی سراغ مربیان خارجی نرفته بود؛ هرچند یکی از 
موفق ترین و محبوب ترین مربیان فقید این باشگاه خارجی 
است. واسیلی گوجا در دو مقطع هدایت تراکتور را به عهده 
داشت و بعد از او بوریس تیبیلوف روس، ارنست میدن دورپ 
آلمانــی، تونی الیویرای پرتغالی )در ســه مقطع مختلف( و 
اطغرول ســاغلام ترکیه ای همه مربیــان خارجی تراکتور 
پیش از خصوصی شــدن بودند. باشگاه سرخ پوشان فوتبال 
آذربایجان از ســال 1۳۹7 خصوصی شد و اولین مربی تیم 

فوتبال این باشگاه نیز خارجی بود. طی این چهار سال اخیر 
توشاک، لیکنز، دنیزلی، سولدو و ساغلام )دومین مقطع( به 
عنوان مربی خارجی روی نیمکت تراکتور نشســته اند. جز 
موفقیت های مقطعی، تاکنون هیچ یک از مربیان خارجی 
تراکتور نتوانسته اند خاطرات شیرین خارجی های قدیمی 
مثل تونی و گوجــا را زنده کنند. با این وجود تراکتوری ها 
یک بار دیگر ســراغ گزینه خارجی رفته اند و امیدوارند که 
او با شــناختی که از فوتبالیست های ایرانی دارد، شرایطی 

متفاوت را رقم بزند.
پدر فوتبالی سردار در تبریز!

از قربان بردیف به عنوان پدر فوتبالی ســردار آزمون یاد 
می کنند. ملی پوش فوتبال ایران نیز بارها با تمجید از مربی 
ســابق خود، نقش او را در رسیدن به موقعیت کنونی بسیار 
پررنگ دانسته است. این مربی روس-ترکمن در سال ۲۰1۵ 
سردار را به صوت قرضی به روستوف آورد و در سال ۲۰17 
او را بــه روبین کازان برگرداند. قربــان که اعتقاد زیادی به 
فوتبال سردار داشت معمولا ترکیب تیم خود را با محوریت 
این بازیکن می چید و مهاجم تیم ملی ایران نقش پررنگی 
در تیم های او داشــت. البته یکــی از نکات جالب در مورد 
رابطه قربان و آزمون، ممانعت این مربی از انتقال زودهنگام 
سردار در سال ۲۰17 به لیگ های معتبر اروپایی بود. رسانه 
های روســی بعد از انتقال آزمون به بوندس لیگا با اشاره به 
این که بردیف او را کشــف کــرده، از نورعلی علیف که به 
صــورت قرضی از غیرت )تیم تحت هدایت بردیف در فصل 
گذشــته( به زنیت پیوســت، به عنوان کشف جدید مربی 
باتجربه روس-ترکمــن یاد کردند. بردیف همچنین در تیم 
روستوف هدایت یک بازیکن ایرانی دیگر )سعید عزت اللهی( 

را به عهده داشــته و به نظر می رسد که شناخت خوبی از 
فوتبالیست های کشور ما داشته باشد.

در 69 سالگی به دنبال جام چهارم
و اما کمی هم در مورد ســابقه مربیگری و افتخارات این 
مربی صحبت کنیم. بردیف فوتبال خود را در باشگاه کوپت 
داغ ترکمنستان که نامی آشــنا برای فوتبالی های قدیمی 
است شروع کرد. او در تیم غیرت قزاقستان فوتبال خود را به 
پایان رساند و از سال 1۹8۹ وارد عرصه مربیگری شد )تیم 
تزار(. مهمترین افتخارات کســب شده توسط این مربی در 
طول حدود چهار دهه مربیگری قهرمانی لیگ برتر روسیه 
)دوبار(، قهرمانی لیگ ترکمنستان )یک بار(، قهرمانی جام 

حذفی روســیه )یک بار(، سوپرجام روســیه )دو بار( و جام 
حذفی ترکمنستان )یک بار( هستند. 

او همچنین ســابقه مربیگری در لیگ قهرمانان اروپا را 
نیز دارد و ســال گذشــته نیز با غیــرت در لیگ کنفرانس 
اروپا حضور داشت. مربی ۶۹ ساله ای که در آستانه هدایت 
تراکتور قرار دارد در ســال 1۶-۲۰1۵ یعنی ۶ ســال پیش 
با روســتوف در آستانه فتح ســومین لیگ برتر روسیه قرار 
داشــت ولی در نهایت به مقام دومی رضایت داد. او سپس 
به روبین کازان برگشت ولی نتوانست دوباره قهرمان شود و 
فصل گذشته نیز هدایت غیرت قزاقستان را به عهده داشت؛ 

تیمی که در پایان فصل به مقام سوم لیگ دست یافت.

»بنا« آقای رفت و برگشت کشتی ایران؛ قهر موقت یا رفتن برای همیشه؟

اسکوچیچ:

این همه انتقاد برای شکست در بازی دوستانه منصفانه نیست!

سرمربی سردار و عزت اللهی در تراکتور! 

بالاخره روزهای ســردرگمی هواداران اســتقلال به سر 
رسید و اکنون همه چیز مهیای معارفه رسمی الکس نوری 

به عنوان جانشین فرهاد مجیدی است.
به گزارش »ورزش سه«، دوازده روز از استعفای مجیدی 
می گذرد. اتفاقی که مدیران باشــگاه اســتقلال از مدت ها 
پیش از آن در جریانش قرار داشــتند و در این مدت تلاش 
های زیادی برای انتخاب جانشین فرهاد آغاز شده بود که هر 
روز با لینک شدن یک سرمربی جدید همراه بود تا بالاخره 

این پروسه طولانی و عذاب آور به ایستگاه پایانی خود رسیده 
و فاصله چندانی تا حضور الکس نوری به عنوان ســرمربی 

جدید آبی ها در تهران باقی نمانده است.
با جدایی مجیدی از استقلال، طبیعی بود که نام مربیان 
مختلفی به عنوان گزینه های جانشــینی فرهاد به آبی ها 
لینک شود اما تعدد نام های مختلف و مطرح شدن اسامی 
گوناگــون در روزهای اخیر، باعث بر هــم خوردن آرامش 
هواداران اســتقلال شــده بود به نحوی که این گزینه های 

گوناگون باعث ایجاد فضای طنــز تلخی در فضای مجازی 
شده بود که با مربیان لینک شده به آبی ها می توان ترکیب 
11 نفــره ای با چند بازیکن ذخیره ســاخت و یا برای آنها 

شیفت بندی کرد.
آندره آ اســتراماچونی را می تــوان اولین گزینه مطرح 
شــده در فضای مجازی نامید. نامی که به واسطه یک دوره 
کوتاه چند ماهه در لیگ نوزدهم، همواره برای نشستن روی 
نیمکت اســتقلال جذاب خواهد بود. اما تکذیب مذاکره با 
مدیران باشگاه از سوی این سرمربی ایتالیایی، باعث مطرح 

شدن اسامی دیگری شد.
در این میان، جــواد نکونام جدی ترین گزینه مصطفی 
آجورلو برای انتخاب به عنوان سرمربی استقلال بود. پروژه 
ای که چنــد روزی از وقت مدیران باشــگاه را گرفت و در 
نهایت با پاسخ منفی سرمربی فولاد همراه بود. در این مدت 
بیش از 1۵ ســرمربی از جمله جــواد نکونام، رضا عنایتی، 
مهدی رحمتی، امیر قلعه نویی، رازوان لوچســکیو، گابریل 
پین، ژوزه مورایس، آندره آ استراماچونی، ارطغرول ساغلام، 
ســنول گونش، ارسون یانال، اســماعیل کارتال، کریستین 
بروکی، فاتح تریم و... اســامی بودنــد که در فضای مجازی 
نامشــان به عنوان گزینه هدایت استقلال مطرح گردید که 
خیلی از این اســامی تنها شایعات رســانه ها بود و مدیران 

باشگاه حتی تماسی نیز با آنها برقرار نکرده بودند.
عدم اطلاع رسانی دقیق از سوی مدیران استقلال باعث 
شده بود تا هر روز نام جدیدی برای هدایت این تیم مطرح 
شــود تا اینکه بالاخره مذاکرات مصطفــی آجورلو با گزینه 
اصلی این باشــگاه به ســمت و ســوی توافق پیش رفت و 

اکنون الکس نوری فاصله زیادی تا نشســتن روی نیمکت 
آبی ها ندارد. الکساندر نوری سرمربی ایرانی – آلمانی است 
که در ســالهای گذشته و به واسطه هدایت تیم هایی مانند 
وردربرمن و اینگول اشتات همواره به عنوان یک گزینه برای 
هدایت تیم های ایرانی مد نظر بوده اســت. در این ســالها 
نوری کاندیدای حضور در تیم ملی ایران، استقلال، تراکتور 
و... بوده اما هرگز این اخبار به مراحل نهایی خود نزدیک هم 
نشــده بود تا بالاخره اکنون فاصله زیادی تا شکسته شدن 

طلسم این سرمربی در فوتبال ایران باقی نمانده است.
الکس نوری که ســابقه هدایت تیم زیر 17 ســاله های 
اولدنبورگ آلمان،  تیم بزرگســالان اولدنبورگ آلمان،  تیم 
دوم وردربرمــن آلمان،  تیم اصلی وردربرمن آلمان، اینگول 
اشتات آلمان و آ.او کاوالا یونان را در کارنامه دارد، با مدیران 
اســتقلال به تمامی توافقات لازم دست پیدا کرده و اکنون 

همه چیز مهیای حضور این سرمربی در ایران است.
در واقع پروســه انتخاب سرمربی جدید استقلال که در 
روزهای گذشته به اتفاقی خسته کننده برای هواداران تبدیل 
شــده بود، گام های پایانی خود را سپری می کند و اکنون 
همه در انتظار رزرو بلیت نوری به مقصد تهران هســتند تا 
این ســرمربی به زودی کار خود را به عنوان سرمربی جدید 

استقلال آغاز کند.
اکنون تنها مســئله باقیمانده، زمان پرواز این سرمربی 
جوان به ایران اســت تا هم به طلســم حضور الکس نوری 
در فوتبال ایران پایان داده شود و هم اینکه جانشین فرهاد 
مجیدی پس از ســپری شدن ساعات طولانی و گیج کننده 

مشخص شود.

پروسه عذاب آور انتخاب سرمربی جدید به مرحله آخر رسید

همه منتظر امضای قرارداد استقلال با الکس نوری


